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Zwolle, 26 oktober 2020

Motie vreemd aan de orde van de dag

Schone lucht, schone bootjes

De raad van de gemeente Zwolle in vergadering bijeen op 26 oktober 2020, gelezen 
hebbende de beantwoording van de vragen over duurzaam varen.

Constaterende dat:

- Er in Zwolle veelvuldig (en steeds meer) gebruik wordt gemaakt van vervoer 
over het water.

- Elektrische boten niet alleen milieuvriendelijker zijn, maar ook zorgen voor 
minder geluidsoverlast dan met een benzinemotor aangedreven motor.

- Het college bereid is te onderzoeken of het in de toekomst mogelijk is 
uitsluitend elektrisch aangedreven bootjesverhuur toe te staan.

Van mening dat:

- Het wenselijk is dat de gemeente Zwolle inzet op elektrisch varen (hier hoort 
ook het faciliteren met laadpalen bij).

- Dit met name geldt voor de gebieden waar veel mensen wonen, de gracht en 
het Almelose kanaal.

Roept het college op:

- Het gesprek aan te gaan met het Zwolse ondernemers die boten verhuren om 
zo spoedig over te gaan naar het in gebruik nemen van elektrische boten;

- De APV zo spoedig mogelijk aan te passen zodat alleen geluidsarme relatief 
schone boten nog verhuurd mogen worden.
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En gaat over tot de orde van de dag.
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